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Interpellation 
 
Till ordförande i kommunstyrelsen kommunalråd Mikael Rubin (M), angående hotet mot 
stora areal åkermark.  
 

Trelleborg har Sveriges bästa jordbruksmark. Mikael Rubin har argumenterat för att 
åkermarken är viktig. Inte minst när han lyfter fördelarna med att bygga en sjöstad. 
Samtidigt ges bilden att sjöstaden inte kan förverkligas utan en östlig infart och ringväg över 
vad som idag är åkermark. Trots att en studie som kommunen och trafikverket tillsammans 
finansierat tvärtom kommit fram till att det går att bygga en sjöstad även om hamntrafiken 
fortsätter ta närmsta vägen från hamnområdet. 
 
Även om Mikael Rubin lyfter vikten att värna jordbruksmarken arbetar han dessutom för att 
ett mycket stort fängelse ska placeras på bördig jordbruksmark. Delar av marken är planerad 
som jordbruksmark och delar är sen länge, då Sverige var mer självförsörjande på livsmedel, 
planerad som industrimark. När Mikael Rubin får frågan om var fängelset ska placeras av 
radio P4 säger han i ett östligt industriområde, punkt. 
 
Med denna bakgrund ställer jag följande frågor angående till kommunstyrelsens ordförande 
Mikael Rubin (M): 
  

1. Hur många hektar kommer inte längre kunna brukas som jordbruk om föreslagna 
planer på fängelse och ringväg i öst, norr och även väst blir av? 

2. Hur stor del av den yta som planeras bli fängelse på 30-50 hektar används idag som 
jordbruksmark? 

3. Om fängelset inte blir större än de redan omfattande 30 hektaren som var planen i 
vid lokalisering i Svedala, hur stor del av den yta är idag planerad som industrimark? 
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